
 

                           
 

             REPUBLIKA HRVATSKA 

 

KOPRIVNIČKO – KRIŽEVAČKA  ŽUPANIJA 
                 Županijska skupština  
  
       

 
Z A P I S N I K   

  
sa 3. sjednice Županijske skupštine Koprivničko-križevačke županije, koja je održana 9. 
srpnja 2013. u Koprivnici, Zrinski trg 1/I u prostorijama Gradske vijećnice, s početkom u 
16,00 sati.  
  
  Sjednica je sazvana dopisom KLASA:  021-01/13-01/8,  URBROJ: 2137/1-02/04-13-
23. od 2. srpnja 2013.  
 
Sjednici prisustvuju: 
 

a) vijećnici/vijećnice Županijske skupštine: 
 -   Tomislav Babić, Mijo Bardek, Milan Bingula, Antun Bratanović, Franjo Car, 

Ivana Čurdija, Zlatko Delimar, Biserka Đura, Damir Felak, Boris Garaj, Goran Gregurek, 
Tomislav Ivanek, Irena Jagarinec Ištvanović, Andrija Jendrek, Goran Kovačić, Miroslav 
Kovačić, Božidar Krapinec, Ivan Knok, Zlatko Makar, Marijana Markešić, Nenad Martinaga, 
Gordana Meñimorec, Vjekoslav Mužinić, Marijan Novak, Eugen Pali, Stjepan Peršin, Željko 
Pintar, Verica Rupčić, Tihomir Sokolić, Nada Stručić, Natalija Sučić, Zvonimir Širjan,  
Mladen Švaco, Zdravko Tuba, Zdravko Valjak, Vlatko Vargić. 
 

Sjednici ne prisustvuju vijećnik/vijećnica: 
1. Marinko Bagarić, opravdano, 
2. Frane Franičević, opravdano, 
3. Zdravko Gašparić, opravdano, 
4. Slavko Konfic, opravdano, 
5. Željko Lacković, opravdano. 
 

b) ostali prisutni: 
1. Darko Koren, župan,  
2. Ivan Pal, zamjenik župana, 
3. Darko Sobota, zamjenik župana,  
4. Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe, 
5. Vladimir Šadek, pročelnik Službe ureda župana, 
6. Marija Švegović, pročelnica Upravnog odjela za financije i proračun, 
7. Branka Cuki,  pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb, 
8. Mladen Antolić, pročelnik Upravnog   odjela za prosvjetu, kulturu, znanost i šport, 
9. Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu 

 okoliša, 
10. Marijan Štimac, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i komunalne djelatnosti, 
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11. Denis Maksić, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, turizam i ruralni razvoj,  
12. Melita Birčić, ravnateljica PORE Razvojne agencije Podravine i Prigorja, 
13. Željka Kolar, ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim 

vrijednostima  
14. Zlatko Filipović, ravnatelj Zavoda za prostorno ureñenje, 
15. Boris Majerus, v.d. ravnatelja Županijske uprave za ceste Križevci, 
16. Draženka Vadla, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo 
17. Petar Stapar, ravnatelj Opće bolnice Dr. T. Bardek Koprivnica, 
18. Vesna Križan, ravnateljica Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica 
19. Valentina Čadavec, predsjednica Kluba Mariška, 
20. Verica Šarlija, Dom za starije i nemoćne osobe Koprivnica, 
21. Elizabeta Horvatić, predsjednica Povjerenstva za mrtvozorstvo,  
22. Đurñica Kopseak, Crveni križ Križevci 
23. Kristina Jošt, dopisništvo „Večernjeg lista“, Koprivnica, 
24. Marko Murković, Podravski list,  Koprivnica, 
25. Željko Dragač, Radio postaja Koprivnica, 
26. Goran Gregurić, novinar,  
27. Sanja Dreven, volonterka u Stručnoj službi, 
28. Marija Kovačec,  snima sjednicu. 
 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram 3. sjednicu Županijske skupštine  Koprivničko-križevačke 
županije i pozdravljam sve prisutne današnjoj sjednici. 
 

  Molim pročelnicu  Stručne službe da izvrši  prozivku vijećnika. 
    
 PROČELNICA: Prisutno je 36 vijećnika.   
       
 PREDSJEDNIK:  Utvrñujem da je sjednici prisutna većina od ukupnog broja 
vijećnika i da ova Županijska skupština može donositi pravovaljane odluke. 

 Obavještavam  prisutne da  su nezavisni članovi Županijske skupštine formirali Klub 
nezavisnih vijećnika čiji predsjednik je Mijo Bardek.  

 Klub je dostavio Stručnoj službi  i Pravila rada Kluba. 
  

  Molim pročelnicu Stručne službe  da nas izvijesti o izvršenju zaključaka s prošle 
sjednice. 
  
 PROČELNICA:  Svi opći akti koje smo donijeli na prošloj sjednici objavljeni u 
„Službenom glasniku“ 7/13 i stupili su na snagu 1. srpnja 2013. godine i dostavljeni Uredu 
državne uprave na kontrolu. Svi pojedinačni akti dostavljeni su pojedinačno adresatima.  
 
 PREDSJEDNIK: Zapisnici sa dosadašnjih sjednica, zbog kratkoće roka, bit će vam 
dostavljeni na 4. sjednici.   
  Za današnju sjednicu primili smo prijedlog sa 26  točaka dnevnog reda.  
    Otvaram raspravu o  prijedlogu  dnevnog reda. 
 Ukoliko se nitko ne javlja dajem na glasovanje sljedeći 
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 D N E V N I   R E D: 
 
1. Donošenje Izmjena i dopuna Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2013. 

godinu,   
 
2. Upoznavanje s Izvješćem o obavljenoj financijskoj reviziji Koprivničko-križevačke 

županije za 2012. godinu,      
 
3. Donošenje Zaključka o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije 

(političkim strankama)    
 
4. Donošenje Odluke o II. Izmjenama i dopunama Odluke o izradi Ciljanih III. Izmjena i 

dopuna Prostornog plana Koprivničko-križevačke županije,    
 
5. Donošenje Odluke o pristupanju Koprivničko-križevačke županije Radnoj zajednici 

kantona, pokrajina, županija, regija i republika istočno-alpskog područja (Radna 
zajednica Alpe-Jadran)    

 
6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju „PORE“ Razvojne 

agencije Podravine i Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u 
Koprivničko-križevačkoj županiji,   

 
7. Donošenje Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Zavoda za prostorno 

ureñenje Koprivničko-križevačke županije,    
 
8. Razmatranje Izvještaja o provedbi Županijske razvojne strategije Koprivničko-križevačke 

županije za razdoblje 2011.-2013., za 2012. godinu, s prijedlogom Zaključka, 
 
9. Razmatranje Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Koprivničko-križevačke 

županije za razdoblje 2008.-2015., prikaz stanja u 2012. godini, s prijedlogom Zaključka,  
     
10. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti Regionalnom centru „Piškornica“ za uzimanje 

beskamatnog zajma,    
 
11. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti Županu za sklapanje Ugovora o osnivanju 

prava grañenja,      
 
12. Razmatranje Izvješća o ostvarenju Godišnjeg plana grañenja i održavanja županijskih i 

lokalnih cesta i Financijskog plana u 2012. godini,  s prijedlogom Zaključka,    
 
13. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o usklañivanju i promjeni 

djelatnosti Zavoda za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije,   
 
14. Razmatranje Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica za 2012. 

godinu, s prijedlogom Zaključka,   
 
15. Razmatranje Izvješća o radu i financijskim rezultatima zdravstvenih ustanova za 2012. 

godinu, s prijedlogom Zaključka,    
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16. Razmatranje Izvješća Centra za prevenciju i izvanbolničko liječenje za 2012. godinu, s 

prijedlogom Zaključka,   
 
17. Razmatranje Izvješća o provedbi izvaninstitucionalne skrbi o starijim osobama u 2012. 

godini, s prijedlogom Zaključka,    
 
18. Razmatranje Izvješća za 2012.godinu o obavljenim obdukcijama i radu mrtvozorničke 

službe, s prijedlogom Zaključka,   
 
19. Razmatranje Izvještaja o radu koncesionara primarne zdravstvene zaštite u razdoblju od 

1. studenoga 2011. do 31. listopada 2012. godine, s prijedlogom Zaključka,   
  
20. Razmatranje Informacije o održanim manifestacijama na području Koprivničko-

križevačke županije u 2012. godini, s prijedlogom Zaključka,   
 
21. Razmatranje Informacije o stanju u povrtlarskoj proizvodnji na području Koprivničko-

križevačke županije u 2012. godini,   
 
22. Razmatranje Informacije o realizaciji Tekućeg projekta T-100010 poticanja novih 

višegodišnjih nasada voćnjaka i jagoda u 2012. godini i Informacije o stanju u voćarstvu 
na području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini, s prijedlogom Zaključka,   

  
23. Donošenje Analize sustava zaštite i spašavanja na području Koprivničko-križevačke 

županije u 2012. godini, 
 
24. Donošenje Smjernica sustava zaštite i spašavanja na području Koprivničko-križevačke 

županije za 2013. godinu, 
 
25. Informacija župana Koprivničko-križevačke županije o imenovanju 

predsjednika/predsjednica i članova/članica upravnih vijeća ustanova kojima je osnivač 
Koprivničko-križevačka županija, 

  
26. Pitanja i prijedlozi vijećnika. 
    
 PREDSJEDNIK:   Utvrñujem kako je dnevni red prihvaćen. 

Sjednice su održali: Odbor za statut i poslovnik, Odbor za financije i proračun, Odbor 
za komunalne djelatnosti, Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje, Odbor za 
gospodarski razvoj, Odbor za zdravstvo i socijalnu skrb, Odbor za poljoprivredu, ruralni 
razvoj i turizam i Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju. 

 Klubovi vijećnika takoñer su održali sastanke. 
 
  Prelazimo na 1. točku dnevnog reda.  
 

Točka 1. 
 

 PREDSJEDNIK: Izmjene i dopune Proračuna smo primili. Raspravu  je proveo Odbor 
za financije i proračun i podržao prijedlog izmjena i dopuna.   
         Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
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 DARKO KOREN: Sve vas pozdravljam. Vjerujem da ste u materijalu koji ste dobili 
mogli zaključiti u kojoj mjeri su ove izmjene i dopune Proračuna za 2013. godinu tehničkog 
karaktera. Ono što je bitno naglasiti, na sjednici Županijske skupštine održanoj 17. prosinca 
2012.donijeli smo Proračun sa ukupnim prihodima i primicima, rashodima i izdacima u 
iznosu 163 milijuna kuna, od čega je planiran višak prihoda iz 2012. u iznosu 9 milijuna 
kuna. Županijska skupština na sjednici održanoj 28. siječnja 2013. donijela je izmjene i 
dopuna Proračuna za 2013. s povećanjem viška prihoda iz 2012. u iznosu 1.620.000,00 kuna i 
povećanjem rashoda za rekonstrukciju srednje škole u Koprivnici od 700.000,00 kuna, to 
sadrži ukupno povećanje sredstava za rekonstrukciju srednje škole i Učeničkog doma 
920.000,00 kuna.   
 Sada predloženim izmjenama i dopunama Proračuna Županije za 2013. utvrñeni su 
ukupni prihodi i rashodi u iznosu 165.600.000,00 kuna sa viškom prihoda iz 2012. u iznosu 
15.615.000,00 kuna, što je više, u odnosu na utvrñene kod prvih izmjena i dopuna za 
2.470.000,00 kuna.  
 Predlažemo sljedeće povećanje prihoda. Za decentralizirane funkcije temeljem 
Odluke Vlade 593.000,00 kuna. Više osigurano sredstava za nabavu nefinancijske imovine u 
zdravstvu od 63.000,00 kuna što sam već bio najavio. Isto tako upravnih i administrativnih 
pristojbi i naknadi 858.000,00 kuna. Predviñeno je povećanje poreza na dohodak 740.000,00 
kuna. Isto tako novi prihod pomoć Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost milijun 
kuna. Za srednju školu u Koprivnici i Učenički dom u Križevcima za energetsku učinkovitost 
u zgradarstvu. Razlika viška iz 2012. godine 4.895.000,00 kuna.  
 Predlaže se smanjenje prihoda od nefinancijske imovine, točnije koncesije nafte i 
plina. Naša je procjena, temeljem dinamike prihoda do sada u ovoj godini, da će to biti 
4.100.000,00 kuna manje, a isto tako smanjenje pomoći državnog proračuna za sufinanciranje 
prijevoza učenika srednjih škola za 2.300.000,00 kuna.  
 Što se tiče rashoda i izdataka u okviru Razdjela I – Županijska skupština izvršena su 
povećanja i smanjenja rashoda, a najveće povećanje izvršeno je za kapitalne pomoći 
jedinicama lokalne samouprave. Najavili smo da ćemo u rebalansu osigurati 1.500.000,00 
kuna, o čijoj ćemo raspodjeli raspravljati na sljedećoj sjednici Županijske skupštine. Isto tako 
smo povećali rashode za lokalne izbore jer je nedostajalo sredstava 94.000,00 kuna. Isto tako 
naknade volonterima. Znadete da mi kontinuirano u našoj upravi imamo izmeñu 20 i 25 
volontera, osoba koje bez zasnivanja radnog odnosa obavljaju vježbenički staž. Oni se 
financiraju sredstvima Zavoda za zapošljavanja, ali u odreñenom dijelu mi sami vršimo 
sufinanciranje njihovog rada plaćajući im putne troškove. Financiramo njihove izdatke 
vezane uz putovanja na polaganje državnog stručnog ispita. To je oko 183.000,00 kuna. 
Jednako tako predvidjeli smo povećanje sredstava Povjerenstvu za ravnopravnost spolova 
50.000,00 kuna, kao i za sponzorstva. Smanjili smo rashode za trošak proslave Dana županije 
za 30.000,00 kuna. Smanjeni su rashodi poslovanja svih županijskih upravnih tijela za 
780.000,00 kuna. Povećali smo rashode za nabavu razne nefinancijske imovine za 
234.000,00 kuna. U tom iznosu planirali smo u ovoj godini nabavu jednog automobila, 
zanavljanje voznog parka od 150.000,00 kuna. Na temelju dostavljenih podataka poslovne 
banke smanjeni rashodi za otplatu županijskog dugoročnog kredita za 690.000,00 kuna. 
Planirali smo povećanje sredstava Županijskoj vatrogasnoj zajednici za 100.000,00 kuna za 
redovnu djelatnost. Znadete da smo početkom ove godine donijeli odluku o zapošljavanju 
profesionalnog vatrogasnog zapovjednika Vatrogasne zajednice jer nam je Zakon to nalagao 
puno ranije. Nakon provedenog natječaja on je zaposlen u stalnom radnom odnosu.  
 Što se tiče područja gospodarstva napravljena je samo preraspodjela u okviru mase 
koja je bila planirana. Najviše je umanjeno i planirano je manje utroška sredstava za 
sufinanciranje kamata po kreditima 370.000,00 kuna, dok su povećana sredstva za 
sufinanciranje projekta gradnje objekata gospodarenja otpadom u procesu sanacije službenih 
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odlagališta komunalnih otpada u Županiji za 126.000,00 kuna. Radi se o odlagalištu u 
Đurñevcu. Planirali smo sredstva za izradu rudarsko geološke studije potencijala 
gospodarenje mineralnim sirovinama u iznosu 280.000,00 kuna. To je dokument čiju izradu 
nalaže zakon. On je dao mogućnost da se to napravi u dvije, tri godine. Procijenili smo, 
obzirom da smo mi Županija čija se gospodarska aktivnost temelji na eksploataciji 
mineralnih sirovina, da nam je taj dokument važan i hitan. Planirali smo to barem započeti, 
ako ne završiti, u ovoj godini.  
 Što se tiče ostalih sredstava koja smo planirali povećati, učinili smo to u PORI 
Razvojnoj agenciji gdje smo povećali sredstva za rashode poslovanja za 115.000,00 kuna, u 
najvećem dijelu će se koristiti kao sredstva za predfinanciranje EU projekata.  
 Što se tiče područja poljoprivrede tu smo planirali neke nove tekuće projekte. 
Vjerujem da ste ih uvidjeli iz materijala.  
 U Zavodu za prostorno ureñenje planirali smo povećanje rashoda za predfinanciranje 
EU projekata u iznosu 80.000,00 kuna.  
 U području zdravstva izvršena su poravnanja u odnosu na  potrebe i provedbene 
postupke javne nabave. Planirali smo sredstva za izradu projektne dokumentacije za odjel 
palijativne skrbi i pedijatrije te projekata za prijavu za EU fondove i energetsku učinkovitost 
208.000,00 kuna. Planirani su veći rashodi izvan zakonskog standarda za rashode poslovanja 
Zavoda za hitnu medicinu. To je razlika koja nedostaje od sredstava koja dobivamo po 
osnovu decentraliziranih sredstava i stvarnih potreba koje ustanova ima da bi sustav bio 
održiv na način kako smo ga postavili s ovim brojem timova, brojem zaposlenih i svim 
ostalim troškovima koji iz toga proizlaze. 
 Centri za socijalnu skrb, Dom za starije i nemoćne, to je samo poravnanje rashoda u 
skladu s osiguranim sredstvima, odlukama Vlade. 
 U Upravnom odjelu za prosvjetu, kulturu, znanost i sport, koji čini 50% rashoda 
Županije, uglavnom su sredstva planirana realno i točno. Povećali smo samo ukupne rashode 
za 220.000,00 kuna. Ono što tu treba posebno naglasiti kod kapitalnih projekata su izvršena 
poravnanja jer su poznati stvari rashodi. Povećanje rashoda čini za izgradnju zgrade Područne 
škole Cirkvena za 250.000,00 kuna, jer su poznati ti iznosi temeljem troškovnika. Dogradnja 
zgrada Područne škole Sigetec za 400.000,00 kuna, jer u prvoj fazi nismo predvidjeli 
ureñenje okoliša te škole, a smanjili smo rashode za izgradnju škole i dvorane u Legradu za 
milijun kuna temeljem dobivene manje ponude na javom natječaju u odnosu na ono što smo 
planirali. Isto tako smo kod izgradnje sportske dvorane u Kalinovcu za koju smo bili 
predvidjeli milijun kuna smanjili iznos na 400.000,00 kuna jer predviñamo da se do kraja 
godine ta sredstva neće stići potrošiti u cjelokupnom iznosu. Nositelj investicije je Općina 
Kalinovac. 
 Ono što moram ponoviti izmijenjen je izvor sufinanciranja prijevoza učenika srednjih 
škola i tu smo osigurali i povećali rashode iz županijskih sredstava za 2.400.000,00 kuna. 
Planirali smo sredstva za prijevoz odgojno obrazovnog administrativnog osoblja glazbene 
škole u Križevcima i Koprivnici za 152.000,00 kuna. Ima tu još neki sitnih poravnanja do 
100.000,00 kuna po raznim pozicijama što možete vidjeti u materijalima. Isto tako dodana je 
pomoć Fond za zaštitu i energetsku učinkovitost za iznos od 810.000,00 kuna. Za nabavu 
opreme u Glazbenoj školi Fortunat Pintarić osigurana su sredstva 82.000,00 kuna, odnosno 
prebačena su iz prošle godine jer nisu iskorištena.  
 U okviru djelatnosti kulture, sporta i tehničke kulture izvršena su odreñena 
poravnanja, planirani su rashodi za financiranje djelatnosti Hrvatskog instituta za povijest 
sjeverozapadne Hrvatske čije središte bi bilo u Koprivnici, ako uspijemo dobiti od države 
prostor koji smo tražili, a i grad Koprivnica je spreman sufinancirati taj projekt. Mi smo ga 
predvidjeli u iznosu 100.000,00 kuna. Jednako tako povećali smo rashode Županijskoj 
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zajednici sportova za 200.000,00 kuna, kao i za tehničku kulturu za 30.000,00 kuna i udruge 
40.000,00 kuna.  
  Izmjenama i dopunama Proračuna za 2013. priloženi su i posebni programi kojima su 
rasporeñena sredstva po proračunskim korisnicima kao i drugim korisnicima za odreñene 
namjene, primjerice jedinice lokalne samouprave i dr. Smatram da su ove predložene izmjene 
i dopune prihoda i rashoda realne i predlažem njihovo donošenje u predloženom tekstu. 
 Ako dozvolite, da se ne javljam po 2. točki oko nalaza revizije, jer nemam puno toga 
za reći. Dobili smo Izvješće revizije za 2012. godinu, iz sadržaja teksta svako od vas će moći 
iščitati ono što ga najviše zanima, ali suština stvari je da je to Izvješće bezuvjetno i samim 
tim jedan veliki i dobar pokazatelj stanja poslovanja financija, a i u odnosu na neka prošla 
vremena, mislim da je to jako dobro za istaknuti. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?  
 
 TOMISLAV BABIĆ: Iako se uglavnom radi o kozmetičkim izmjenama Proračuna 
koji neće donijeti nikakve revolucionarne promjene u smislu poboljšanja životnog standarda 
stanovnika naše Županije Klub vijećnika SDP-a, HNS-a, HSU- i HSLS-a zabrinjava činjenica 
da je predloženo smanjenje subvencija trgovačkim društvima, poljoprivrednicima i 
obrtnicima izvan javnog sektora za 349.000,00 kuna, dok se istodobno povećava stavka 
opremanje Službe ureda župana za 170.000,00 kuna. Mislimo da se u ovom trenutku ne šalje 
dobra slika u ovim kriznim vremenima sa smanjenjem subvencija i opremanjem ureda 
župana. Molio bi župana da nam dodatno pojasni zbog čega se smanjuju subvencije 
trgovačkim društvima za 349.000,00 kuna. Usprkos ovim iznijetim primjedbama Klub 
vijećnika će podržati izmjene i dopune Proračuna. 
  
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja, molim župana da se očituje na primjedbe. 
 
 MARIJAN ŠTIMAC: Ovdje se radi o matematici. Mi sufinanciramo ranije plasirane 
kredite i one za koje smo od Ministarstva malog i srednjeg poduzetništva zatražili dodatna 
sredstva gdje druge županije nisu iskoristile u veljači. Mi smo pozitivnu odluku od 
Ministarstva za korištenje i plasman dodatnih 30 milijuna dobili u svibnju. Obzirom da smo 
proveli jedno povjerenstvo i za sada u banke uputili 22 od 30 milijuna kuna, očekujemo da uz 
obradu u banci, početak korištenja će biti negdje u III. kvartalu. Zaprimili smo zahtjeva za 
nekih pet milijuna kuna i mi ćemo na 2. sjednici Povjerenstva u srpnju završiti plasman. 
Obzirom da se neće cjelogodišnji planirani iznos koristiti jer u veljači nismo dobili suglasnost 
i nismo počeli s realizacijom tog programa onda kada smo zatražili, matematički će ispasti da 
nam rezervirana sredstva od 500.000,00 kuna neće biti potrebna. Ne radi se o tome da je 
program smanjen, nego se radi o tome da je dinamika svih tih procesa uvjetovana i da 
sredstva nisu toliko potrebna. Raspitali smo se o tome da li možemo dobiti još dodatnih 
sredstava nakon što realiziramo 30 milijuna dodatnog plasmana, prije donošenja ovog 
Proračuna, iz resornog ministarstva dobili smo negativan odgovor. Novi program kreditiranja 
Ministarstvo je najavilo u rujnu mjesecu prošle godine, reklo da će biti vrlo povoljno za 
poduzetnike, no, meñutim u stvarnosti taj program nije predložen Vladi, nije nikad usvojen. 
Mi plasiramo kredite po uvjetima kakvi su postojali pred tri godine, po starom Vladinom 
programu.  
 
 DARKO KOREN: Nema potrebe za velikom demagogijom, radi se o zanavljanju 
razne vrste opreme u Službi ureda župana, to ne pretpostavlja opremanje kancelarije gdje 
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župan sjedi, nego cjelokupni odjel. Spomenuo sam posebno zanavljanje jednog automobila u 
ovoj godini, što mislim da je oprema kao i svaka druga, sredstvo koje se koristi za obavljanje 
poslova naših zaposlenika, ne mislim da je to nešto što treba posebno obrazlagati. Od 
234.000,00 kuna  150.000,00 smo predvidjeli za kupnju tog automobila. Da li ćemo ga kupiti 
ili ne, to ćemo vidjeti. Razlika sredstava je za nabavu sve vrste opreme, što informatičke, 
uredske, ništa posebno.  
 
 PREDSJEDNIK: Dajem na glasovanje predložene izmjene i dopune Proračuna. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

IZMJENE I DOPUNE 
         Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2013. godinu 
 
 Izmjene i dopune prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 2. 
  

 PREDSJEDNIK. Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 
Proračun. Obrazloženje je dao župan. Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se 
predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
  
 Izvješće o obavljenoj reviziji Proračuna Koprivničko-križevačke županije za 2012. 
godinu dostavljeno nam je na razmatranje i o njemu ne glasujemo.  

 
Točka 3. 

 
  PREDSJEDNIK: Zaključak smo primili. Raspravu je proveo Odbor za financije i 
proračun i podržao prijedlog. Obrazloženje može dati župan Darko Koren, ako je potrebno. 
To je raspored sukladno broju vijećnika u svakoj stranci. Da li se predstavnici Odbora žele 
javiti?  Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Dajem prijedlog na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o rasporedu sredstava Proračuna Koprivničko-križevačke županije  

(političkim strankama) 
 
 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

   Točka 4. 
 

 PREDSJEDNIK. Prijedlog  Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje i podržali prijedlog.    
 Obrazloženje daje ravnatelj Zavoda Zlatko Filipović. 
 
 ZLATKO FILIPOVIĆ: Sve o navedenoj Odluci piše u obrazloženju. Odluka o 
pokretanju III. izmjena donijeta je 2009. godine, ali izmeñu toga smo imali jedan posao koji 
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smo trebali odraditi izrada Prostornog plana zbog stanica božićne telefonije. Tu izmjenu i 
dopunu smo dovršili u prosincu 2012. godine. Ta izmjena i dopuna je jako dugo trajala jer se 
nismo složili da se taj repetitor postavi kraj Starog Grada u Đurñevcu i nismo dozvolili da se 
antenski stup postavi uz stambenu zonu u Križevcima. To je bio razlog što nismo tu Odluku 
od 2009. proveli. U meñuvremenu je stigao zahtjev tvrtke Plin-cro da se u Prostorni plan 
uvrsti priključak meñunarodnog plinovoda na nacionalni plinovodni sustav. Krajem 2012. 
godine dobili smo od Ministarstva pomorstva prometa i veza Odluku da se razvrsta auto-cesta 
A12, briše se i postaje državna – brza cesta. Tako da se Odluka mijenja sa navedenom 
prekategorizacijom. Nakon toga uslijedila je zamolba tvrtka URS Podružnica Zagreb za 
projektiranje II. kolosijeka željezničke pruge i to dionice od Botova do Koprivnice i od 
Koprivnice do Križevaca. Tu se radi o bitnoj promjeni trase tog kolosijeka željezničke pruge. 
  
 Imamo zahtjev Hrvatskih šuma koje su zatražile da se uvrsti eksploatacijsko polje 
mineralnih sirovina šljunka i pijeska Hruštik koje je bilo 2007. u prostornom planu, ali 
izbrisano iz razloga jer se postojeće polje saniralo, a dodalo se novo polje koje će sada očito 
trebati i za brzu cestu i za II. kolosijek željezničke pruge. Predlažem da uvažite ove razloge i 
donesete ovu Odluku. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?  Otvaram raspravu. 
 Ako se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi  
 

O D L U K U  
   o II. Izmjenama i dopunama Odluke o izradi Ciljanih III.  

Izmjena i dopuna Prostornog plana Koprivničko-križevačke županije 
 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 5. 
  

 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu  su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za meñunarodnu i meñužupanijsku suradnju i podržali prijedlog. 
 Obrazloženje daje župan Darko Koren. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
  
 Županijska skupština bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

O D L U K U  
o pristupanju Koprivničko-križevačke županije Radnoj zajednici kantona, pokrajina, 

županija, regija i republika istočno-alpskog područja  
(Radna zajednica Alpe-Jadran) 

 
Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 6. 
 
 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za gospodarski razvoj i podržali prijedlog.   
 Obrazloženje daje Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Obzirom na donošenje novog Statuta i Odluke o 
obavljanju osnivačkih prava i obvezama nad ustanovama kojima je osnivač Koprivničko-
križevačka županija, pristupili smo izmjenama Odluke o osnivanju PORE. Izmjene se odnose 
na proširenje djelatnosti same ustanove, pobrojane su u članku 2. Odluke i druge izmjene 
odnose se na prava raspolaganja, upravljanja i druga prava nad nekretninama i pokretninama, 
kako od strane Upravnog vijeća tako i od ravnatelja. Sve je usklañeno s odredbama Statuta. 
Predlažemo da donesete predloženu Odluku. 
 
 PREDSJEDNIK:  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

O D L U K U  
o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju „PORE“ Razvojne agencije Podravine i 

Prigorja za promicanje i provedbu razvojnih aktivnosti u Koprivničko-križevačkoj županiji 
 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 7. 
 
 PREDSJEDNIK. Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik i Odbor za zaštitu okoliša i prostorno ureñenje i  podržali prijedlog.   
  Obrazloženje daje Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Uvod isti kao i kod prethodne Odluke, osim što je 
dodatni razlog izmjene činjenica da je Zavod za prostorno ureñenje promijenio sjedište i sada 
se nalazi u zgradi na Florijanskom trgu 4/I. Takoñer se pristupilo izmjenama Odluke zbog 
proširenja djelatnosti pa se iz toga razloga predlaže donošenje ove Odluke. 
 
 REDSJEDNIK:  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština bez rasprave jednoglasno donosi 

 
O D L U K U 

  o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Zavoda za prostorno  
ureñenje Koprivničko-križevačke županije 

 

Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
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Točka 8. 
  
 PREDSJEDNIK. Izvještaj smo primili. Raspravu su proveli svi odbori sazvani za ovu 
sjednicu. 
 Odbor za gospodarski razvoj predložio je zaključak koji vam je podijeljen prije 
sjednice.  
  
 S nama je ravnateljica PORE gospoña Melita Birčić koja nam može dati obrazloženje, 
ali i svaki od pročelnika, ovisno o resoru. 
 
 MELITA BIRČIĆ: Sukladno Zakonu o regionalnom razvoju Županija ima obvezu 
svake godine dati izvješće o provedbi svog temeljnog razvojno strateškog dokumenta. Do 
sada je izrañeno Izvješće za 2011. godinu. Ovo je druga godina izvješćivanja. PORA kao 
regionalni koordinator koordinirala je izradu ovog izvješća i objedinjavala, a Izvješće je 
odrañeno u timskom radu zajednički od strane svih članova radne grupe za izradu ŽRS-a. 
Ono što je bitno izdvojiti iz Izvještaja da su planirana sredstva za provedbu skupine mjera u 
izvještajnom razdoblju za 2012. na razini 369 milijuna kuna, da je realizacija na razini 88,2% 
ili 325,5 milijuna kuna. Ta realizacija sredstava išla je iz državnog proračuna 31%, županijski 
proračun 12%, lokalni proračuni 15%, pomoći Europske unije 3%, javna poduzeća 33%, a 
ostali izvori 6%. Ono što je značajno za naglasiti da područje razvoja koje obuhvaća skupinu 
mjera koje se odnose na gospodarstvo je izvršenje odnosno realizacija u 2012. godini 27,8 
milijuna kuna od sveukupnog iznosa, komunalna djelatnost 221,3 milijuna kuna, društvena 
djelatnost 49,5 milijuna, zaštita okoliša i prostor i priroda 11,7 milijuna, ljudski potencijali 
14,1 milijuna, te institucije 965.999,00 kuna. To bi ukratko bila struktura ovog Izvješća. Sve 
detaljnije informacije možete dobiti od mene tako i od svih članova Radne grupe. 
 
   PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  
 
 BORIS GARAJ: Budući da predsjednika Odbora nema ja kao potpredsjednik 
obrazložit ću ovo što ste dobili na klupe. Odbor predlaže da se Izvješće prihvati, takoñer 
predlaže da se pripremi dopis jedinicama lokalne samouprave uz koordinaciju PORE, 
Upravnog odjela za gospodarstvo, kojim bi se obradila problematika izrade programa 
izvještavanja o provoñenju istih kod jedinica lokalne samouprave, sve sukladno metodologiji 
i izradi izvještavanja po Županijskoj razvojnoj strategiji. Na sjednici Odbora smo 
obaviješteni da dio jedinica lokalne samouprave nije dostavio izvještaje o provedbi, a i da ne 
postoji nikakva metodologija ili standardni obrazac na osnovu kojeg bi se to radilo. Ne znam 
da li župan ima nekih ovlaštenja da se jedinice nekako prisile da izvještavaju, onda bi taj 
izvještaj mogao biti kompletniji i cjelovitiji.  
 Predlažemo da se u zaključak doda da se prilikom izrade Županijske razvojne 
strategije 2014. - 2020. obvezno uključi člana Odbora za gospodarski razvoj. Svjesni smo da 
je taj sljedeći plan koji će se izrañivati ključan razvojni plan i za državu, a i za našu Županiju. 
Jako je bitno da se on napravi što je moguće kvalitetnije i što realnije, jer obuhvaća duži 
period, čak period koji nadilazi mandat ove Skupštine i s druge strane odvija se u periodu u 
kojem je Hrvatska ušla u Europsku uniju pa su se i okolnosti za razvoj nekih projekata 
promijenile. Na Odboru je sugerirano da se i prije, ne čekajući da se dovrši strategija razvoja 
Republike Hrvatske, koja bi trebala, kao što smo čuli, biti gotova do kraja ove godine, da se 
okupe snage u ovoj Županiji i da se na temelju poznatih i postojećih potencijala počinje raditi 
na nekakvim idejama oko izrade strategije. Poznato je da su u predizbornim aktivnostima sve 
stranke radile nekakve svoje gospodarske razvojne strategije pa možda u nekima od njih 
nešto dobro piše što bi se moglo iskoristiti kao početni impuls za izradu Županijske strategije. 
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Odbor za gospodarstvo smatra da je taj period 2014.-2020. ključan za razvoj ove Županije i 
da je jako važno, ne samo metodološki, ne samo formalno, nego suštinski napraviti jednu 
pravu strategiju oko koje se mogu okupiti sve snage ove Županije.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? 
 
 IVAN KNOK: Kada govorimo o Izvješću ŽRS-a za 2012. godinu, bez obzira što je 
ovdje iznesena potrebna struktura ulaganja vezano za izvršenje Razvojne strategije, ukazuje 
se kroz ove podatke, posebno u razvojnim projektima na neke nelogičnosti koje bi trebalo u 
promišljanju nove razvojne strategije koja će biti za 2014.-2020. usmjeriti u drugačijem 
pravcu. Ovim podacima koje smo dobili, od 844 milijuna, govorim u razvojnim projektima, 
od toga je 506 milijuna Piškornica. Kad govorimo o projiciranju, sa osiguranjem nekakvih 
sredstva ili projekcijama, morali bi realnije to procjenjivati. S druge strane ukazujem na nešto 
što nije dobro. Iz ovih izvora sredstava za razvojne projekte od države oko 31%, 12% su 
županijski izvori sredstava, dok u izvorima sredstava i realizaciji projekta ŽRS-a stoji oko 
89.800.000,00 kuna za rekonstrukcije željeznica, s druge strane nisu naznačena sredstva za 
brzu cestu koja je ipak dijelom realizirana. Kad govorimo o cjelovitosti tih izvještaja fale neki 
podaci. Podržat ćemo ovo Izvješće sa ovim sugestijama o kojima moramo razmišljati 
ubuduće i nelogičnostima, gdje smatramo da Županija sa svojim izvorima sredstava, kad 
govorimo o strateškim županijskim projektima mora  izdvojiti više sredstava, posebno u 
onom dijelu gdje je naglašeno da je oko 8% za gospodarski razvoj. 
 
    PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja, molim gospoñu Birčić 
da se očituje o ovim prijedlozima. 
 
 MELITA BIRČIĆ: Na Odboru smo o tome raspravljali, ne postoji cjelovit sustav i 
obveza svih dionika da nam dostave podatke o izvršenju mjera po projektima iz Županijske 
razvojne strategije. Pokušali smo to riješiti sa resornim Ministarstvom i Ekonomskim 
institutom koji je cijelu metodologiju izvješćivanja kao takvu definirao, meñutim do danas se 
to nije riješilo. Svjesni smo da ovo Izvješće nije cjelovito. Ono čemu mi težimo je da to bude 
što kompletnije, što cjelovitije, što potpunije s informacijama. U tu svrhu smo da se 
jedinicama lokalne samouprave, ali i ostalim dionicima uputi dopis i da ih se zamoli za jednu 
sinergiju i suradnju, jer je to i njima od interesa kao i svima nama. 
 Vezano za prijedlog da se uključi član Odbora, to je stvar imenovanja nove radne 
grupe za izradu Županijske razvojne strategije, što ćemo odraditi u idućem razdoblju, budući 
da smo na konferenciji za regionalni razvoj dobili naputak od resornog ministarstva da se 
županijske razvojne strategije rade sukladno dinamici izrade regionalne strategije na 
nacionalnom nivou, dinamika je rujan ove godine do rujna iduće godine. Od resornog 
Ministarstva kada se krene u taj proces da nam da neke detaljnije naputke glede izmjene 
metodologije, a onda ćemo definirati radnu grupu i u tom trenutku uvažiti, pretpostavljam, 
ovaj prijedlog. 
 
 DARKO KOREN: Uvažavam sugestije Odbora i postupit ćemo na način da ćemo na 
sljedećem Kolegiju općinskih načelnika u tom smislu ih animirati. Ne postoje mehanizmi 
prisile ili stvaranja obveze za povratom informacija. U pravilu oni koji to ne čine u značajnoj 
mjeri neće ništa bitno promijeniti u ovom Izvješću, ali bilo bi bolje da su svi uključeni. Što se 
tiče sastava radne skupine, ako ne postoji nikakva prepreka od onih koji, na neki način, 
diktiraju te procese ne vidim prepreku da netko od članova Odbora za gospodarstvo bude 
član te radne skupine. To ćemo uvažiti prilikom formiranja radnog tijela. 
 



 13 

 PREDSJEDNIK: Dajem Izvještaj na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvještaja o provedbi Županijske razvojne strategije  

Koprivničko-križevačke županije za razdoblje 2011.-2013., za 2012. godinu 
 

 Zaključak i Izvještaj prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio.  
 

Točka 9. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za zaštitu okoliša i 
prostorno ureñenje i podržao Izvješće.  
 Obrazloženje daje Dražen Kozjak, pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, 
gradnju i zaštitu okoliša. 
 
 DRAŽEN KOZJAK: Ovo Izvješće radimo u okviru Plana gospodarenja otpadom koje 
je donijeto za osam godina, 2008. godine. Isti Plan gospodarenja otpadom kao i ovo Izvješće 
izradio je naš Upravni odjel, odnosno naš Pododsjek za zaštitu okoliša na čelu s gospoñom 
Anom Kranjčev koja može odgovoriti na vaša pitanja. Ovo Izvješće kalendarski je vezano na 
2012. godinu pa neke stvari koje znamo danas nismo ubacili u Izvješće jer ono tamo ne 
spada. Sve jedinice lokalne samouprave koje su imale obvezu, po našem županijskom planu 
gospodarenja otpadom, izradile su lokalne planove, osim Grada Koprivnice. Isto tako sve 
jedinice lokalne samouprave organizirano sakupljaju komunalni otpad, osim Općine 
Podravske Sesvete. To je jedna tema koja se vuče od početka usvajanja našeg Plana 
gospodarenja otpadom. Nažalost, ona je još i danas takva. Ono što želimo reći da ovaj Plan 
koji je donijet do 2015. godine, najvjerojatnije bude promijenjen, mi ćemo morati pristupiti 
izradi novoga plana jer trenutno je u proceduri donošenje novog Zakona o otpadu koji će 
pretpostavit da će se morati donijeti novi ili revidirati postojeći. Ono što je jedna od ovih 
tema i što je budućnost, to je naš Regionalni centar. U okviru svojih aktivnosti on je u ovom 
razmatranom razdoblju proveo neke aktivnosti, Studiju utjecaja na okoliš, aktivnosti otkupa 
zemljišta i proveo aktivnosti izrade idejne dokumentacije u svrhu izdavanja lokacijskih 
dozvola. Mi ćemo 15. 7. u sobi 28 imati javni uvid u tu projektnu dokumentaciju za cijeli 
regionalni centar zajedno sa pristupnom cestom pa vas pozivamo tko ima interes neka doñe 
pogledati. To je javna rasprava u kojoj mogu svi grañani ili pravne osobe dati svoje 
primjedbe, odnosno očitovanja u tom postupku izlaganja. Ono što bi mi htjeli zaključno 
spomenuti u ovom Izvješću je da smatramo da se naš plan koji je izrañen 2008. proanalizira, 
sadržajno, u smislu da se u velikoj većini obveza i jedinica lokalne samouprave, komunalna 
poduzeća ponašaju u skladu s njim. Ono što nije ispoštivano iz tog plana, što je bitna 
komponenta, to je dinamika. Meñutim, ta dinamika nije bila uvjetovana radom županijskih 
službi, nego je bila uvjetovana nekim drugim faktorima, prije svega se odnosi na dinamiku 
realizacije našeg Regionalnog centra Piškornica. Realizacija ovog Plana gospodarenja 
otpadom takoñer ovisi od povrata i aktivnosti jedinica lokalne samouprave i komunalnih 
poduzeća. Ono što mi možemo učiniti da surañujemo s njima, da ih pozivamo na suradnju, da 
prilagoñavamo, eventualno, ovaj plan, a ono što oni moraju učiniti da ulože u zbrinjavanje 
otpada, da prije svega podignemo razinu primarnog odvajanja, da se korisni otpad odvoji od 
nekorisnog, on mora otići na neku deponiju. Novi Zakon o otpadu koji je u pripremi predviña 
da se to odvajanje korisnog i nekorisnog otpada, da kažemo uvjetno, provede do 2015. 
godine, a sanacije svih postojećih deponija koje su zagañene sa svim vrstama otpada, provede 
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do 2018. godine. U tom smislu će vjerojatno i naš Regionalni centar kao koordinator sanacije 
svih tih postojećih legalnih odlagališta poduzeti sve da se takav plan ostvari.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? 
 
 TOMISLAV BABIĆ: Kako je gospodin Kozjak spomenuo, Klub vijećnika SDP-a, 
HNS-a, HSU-a i HSLS-a ovim putem  takoñer apelira na župana, stručne službe, da se 
pokuša utjecati na Općinu Podravske Sesvete da je stvarno sramota da u 21. stoljeću nemaju 
uspostavljeni organizirani odvoz komunalnog otpada. Takoñer bi molili da se pokuša utjecati 
na općinske načelnike da izvješća o provedbi plana gospodarenja otpadom dostavljaju 
redovitije, jer je do sada za 2012. godinu od 25 jedinca predalo 10 jedinica lokalne 
samouprave. 
  
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Ukoliko se nitko ne javlja dajem Izvješće na 
usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi Plana gospodarenja otpadom Koprivničko-križevačke 

županije za razdoblje 2008.-2015., prikaz stanja u 2012. godini 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 10. 
    
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke smo primili. Raspravu su proveli Odbor za statut i 
poslovnik, Odbor za financije i proračun i Odbor za  komunalne djelatnosti i podržali 
prijedlog. 
 Obrazloženje daje župan Darko Koren.         
 
 DARKO KOREN: Osvrnut ću se na prethodnu točku i reći ću da smo u puno 
navrata pokušali utjecati na odluke općinskih tijela Općine Podravske Sesvete da na jednak 
način kao i sve ostale jedinice lokalne samouprave pristupe sakupljanju komunalnog otpada. 
Oni jesu u nekakvom procesu ustroja, meñutim, danas još ne možemo reći da to imaju. 
Nadam se da će ove godine i u toj Općini to profunkcionirati, kao što se nadam da će i 
Koprivnica dostavljati ova izvješća, jer ona jedina od svih jedinica lokalne samouprave to 
nije.  
 Što se tiče obrazloženja ove dvije odluke, mogu biti štura, sadržana u formi kao što 
je to u obrazloženju i napisano. Predlažem, da gospodin Jozinović direktor tvrtke Piškornica, 
koji je ovdje prisutan, dade detaljnije obrazloženje, budući je dio vijećnika nov u ovom 
sazivu i u odreñenoj mjeri nedovoljno upoznat sa projektom Piškornica.  
 
 MLADEN JOZINOVIĆ: Kratko, kronološki izvijestit ću vas o stanju projekta 
Piškornica. Najkrucijalniji dokument koji smo radili, dokument težak 3,5 milijuna kuna, je 
idejni projekt za Regionalni centar koji razvijamo od 2009. godine. Treću dorañenu verziju 
Idejnog projekta predali smo nadležnom Ministarstvu graditeljstva 21. prosinca 2012. godine 
i zahtjev za lokacijsku dozvolu je u postupku u nadležnom Ministarstvu. U meñuvremenu 
smo bili prisiljeni na zahtjev Ministarstva graditeljstva zbog tehničkih razloga, raznih 
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kontaminacija na lokaciji sadašnjeg gradskog odlagališta Piškornica izraditi elaborat o 
procjeni potrebe izrade studije utjecaja na okoliš. Sakupili smo 28 suglasnosti javno pravnih 
tijela Republike Hrvatske. Svih 28 tijela su dala suglasnost za izdavanje lokacijske dozvole. 
Nadam se da će ovaj petak nakon koordinacije, odnosno nakon konferencije koju saziva 
Ministarstvo graditeljstva i nakon idućeg ponedjeljka i javnog uvida, nadam se da će 
lokacijska dozvola za Regionalni centar biti izdana prije godišnjih odmora u Ministarstvu 
graditeljstva. To je jedna aktivnost. Druga aktivnost neophodna za predaju aplikacija 
Europskoj komisiji do kraja godine, je izrada fizibiliti studije. Ta izrada fizibiliti studije je 
financirana od strane Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost na način da je Fond 
za zaštitu okoliša sklopio ugovor s jednom financijskom institucijom iz Bruxellesa koja pegla 
staru fizibiliti studiju koju sam ja kao direktor društva naslijedio 2009. godine i projekt će biti 
spreman za apliciranje u tekućoj godini, da li će to biti u 3. ili 4. kvartalu. Ako aplikacija 
bude predana ove godine i sredstva Europske komisije budu odobrena tada zadnja faktura za 
izvedene grañevinske radove mora biti gotova do 2016. godine. Ako nešto od radova ostane i 
prenese se u 2017. tada se ne koriste sredstva Europske komisije, tada to plaća Vlada 
Republike Hrvatske. Ako uñemo u financijsko razdoblje 2014. -2020. imamo više vremena. 
Jedna i druga opcija imaju prednosti i mane. Ja sam pobornik toga da predamo aplikaciju 
sada, projekata nema i da se maksimalno koriste sredstva strukturnih fondova. Projekt je sada 
preko 70 milijuna eura, zbog toga što sanacija starog odlagališta temeljena na ugovoru 
izmeñu Grada Koprivnice i Fonda nije završena, što grañevinska dozvola nije ispoštovana i 
što je nama u nasljeñe ostavljena kontaminacija komunalnog otpada grañana Koprivnice koji 
su to kroz komunalnu tvrtku deponirali u prošlosti u količini većoj od 150.000 tona u 
zbijenom stanju. To je sve sastavni dio našeg projekta i sve je to aplicirano u našoj aplikaciji 
za sredstva strukturnih fondova. Slažem se s vama da treba više raditi na primarnoj selekciji 
otpada. Mislim da je projekt Piškornica sazrio. Idući tjedan raspisujemo natječaj za odabir 
advokatske kancelarije koja će provoditi postupak javnog nadmetanja, koja će izraditi tender 
za javno nadmetanje za izgradnju regionalnog centra Piškornica po pravilima FIDIK-a po 
praškim pravilima, po žutoj knjizi FIDIK-a. Nisam stava da trebamo čekati suglasnost 
Europske komisije, imamo konzultante koje smo dobili na raspolaganje iz JASPERS-a, to su 
konzultanti tvrtke koja je u suvlasništvu Europske komisije. Imamo s njima svakodnevnu 
koordinaciju i ja sam intencije da čim odaberemo advokatsku kancelariju da krenemo u 
raspisivanje nadmetanja za grañevinske radove. To je postupak koji traje pet do šest mjeseci. 
To vrijeme možemo štedjeti da izvoñaču radova kasnije omogućimo da koristi što više 
vremena za radove i probni rad kako bi sve te fakture bile iskorištene do konca 2016. godine 
kako država ne bi imala financijsku štetu. 
 Puno je u medijima polu informacija, netočnih informacija koje se tiču kapaciteta 
Regionalnog centra. Oni koji rade aplikaciju, to je tim od 20-30 ljudi. U Ministarstvu 
provedbeno tijelo je Fond za zaštitu okoliša na čelu sa gospodinom Polićem i Piškornica kao 
koordinator svih tih aktivnosti zasigurno vodi računa o količinama i kapacitetu centra. On je 
optimiziran sukladno smjernicama novog zakona o otpadu, usuglašen je s resornim 
ministarstvom. Za sada je sporazume potpisalo 108 jedinica lokalne samouprave. Sa 
Općinom Sokolovac nismo u kontaktu, sa Gradom Koprivnicom jesmo, imamo intenzivne 
pregovore. Nadam se skorom potpisivanju ugovora o pristupanju Grada Koprivnice projektu 
Regionalnog centra.  
 Imamo lokacijsku dozvolu. S tom lokacijskom dozvolom i fizibiliti studijom 
kompletiramo uvjete da dobijemo sredstva strukturnih fondova Europske unije i treći uvjet su 
imovinsko pravni odnosi. Prošli pravni osnov koji je Županija u prošlosti imala, to je bio 
ugovor izmeñu četiri Županije kroz Koprivničko-križevačku županiju kao provoditelja tih 
aktivnost to je bio ugovor u odnosu 60:40. Znači Fond za zaštitu okoliša je financirao otkup 
zemljišta i izradu projektno tehničke dokumentacije. Taj ugovor je bio dosta nepovoljan po 
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suvlasnike trgovačkog društva Piškornica, zbog toga što smo aktivno financijski participirali 
u izradi te dokumentacije. Riječ je o velikim iznosima. Stoga smo u rujnu prošle godine 
potpisali sporazum o 100% financiranju sa Fondom zaštite okoliša i energetsku učinkovitost. 
U tom kontekstu je ova točka 10. donošenje Odluke o davanju suglasnosti Regionalnom 
centru Piškornica za uzimanje beskamatnog zajma. Beskamatni zajam Piškornici daje država 
kroz namjenski Fond za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. Država vjeruje da će 
Piškornica krenuti u pripremne radove krajem 2014. da će gro grañevinskih radova biti 
izvoñen 2015. i da će 2016. godine početi probni rad u Regionalnom centru. Država pod tim 
uvjetima daje beskamatni zajam. Vlada je u 2013. godini osigurala za Piškornicu 67 milijuna 
kuna. Kroz ova sredstva mi jednim dijelom apliciramo djelić tog iznosa za rješavanje 
preostalih imovinsko pravnih odnosa. Pod svojom kontrolom u ovom trenutku imamo 68% 
zemljišta. Na projektu Piškornice radi tim od 20 ljudi iz nekoliko ministarstava i iz Fonda. 
Mislim da samo došli jako blizu. Ključ nam je u toj lokacijskoj dozvoli, tu ne očekujem neke 
veće probleme.  
 Kada je riječ o točki 11. o Zaključku o davanju suglasnosti županu za sklapanje 
ugovora o osnivanju prava grañenja, upravo to je vezano za ovaj odnos sufinanciranju 60:40 
zbog toga što dva od četiri suvlasnika Regionalnog centra, to su dvije županije Varaždinska i 
Meñimurska su u financijskim dubiozama i nisu provoditelju tih aktivnosti našoj Županiji 
isplatile svoje udjele za zemljište, zbog toga Županija nije mogla prenijeti vlasništvo 
trgovačkom društvu Piškornica 8 hektara o koliko se ovdje radi. Tih osam hektara, odnosno 
bilo kakav pravni oblik u ovom slučaju to je pravo grañenja, su potrebne Piškornici da bi 
ishodila lokacijsku dozvolu jer moramo biti pretežiti vlasnik na samom zemljištu. Onog 
trenutka kada Meñimurska i Varaždina županija izmire svoja dugovanja prema Koprivničko-
križevačkoj županiji tada će se ovaj ugovor na neki način zaključiti, odnosno raskinuti jer će 
Piškornica uz to pravo grañenja dobiti vlasništvo na navedenom zemljištu. Da bismo izbjegli 
te probleme sa drugim suosnivačima Piškornica ima sporazum i radi aneks sporazuma sa 
Fondom kako bismo sva buduća sredstva dobivali izravno na naš račun. Taj sporazum ima 
manu zbog toga što suvlasnici Trgovačkog društva moraju dati svoju suglasnost i to mora ući 
u onaj dio 20% zaduženja regionalne samouprave. Iz tog razloga radimo aneks tog 
sporazuma kako bi to izbjegli. Ne može se projekt od 600 milijuna kuna raditi tako da za 
svaku sitnicu moramo sazivati vlasnike, to je jako komplicirano. Zbog toga imamo taj treći 
sporazum. Mi smo tu samo provedbeno tijelo Vlade. Dopustite mi za kraj da navedem da 34 
odlagališta otpada nisu sanirana na području četiri županije. Sanacija tih odlagališta je prešla 
u nadležnost regionalnog centra Piškornica. Idući tjedan Fond za zaštitu okoliša raspisuje 
natječaj težak 17 milijuna kuna u kojemu država zajedno sa Piškornicom koordinira aktivnost 
izradu projektno tehničke dokumentacije za sanaciju tih odlagališta koja se nalaze na 
područjima odreñenih jedinica lokalne samouprave. U tom trenutku će te jedinice lokalne 
samouprave koje su to morale sufinancirati u odreñenom dijelu do 40% raskidati svoje 
postojeće ugovore s Fondom i te obveze u ime jedinica lokalne samouprave o financiranju 
istih sanacija preuzima trgovačko društvo Piškornica. Siguran sam da ćemo uspjeti predati 
ovu aplikaciju. Napominjem da je predaja aplikacije u 3. i 4. kvartalu u interesu i državi i 
Piškornici, ako uñemo u 2014. dinamika našeg razvoja će pasti. Stoga na neki način imamo 
odreñenu bitku s vremenom. Što se tiče kapaciteta u regionalnom centru to smo prilično 
smanjili, prilagodili smo se legislativi, novom Zakonu o otpadu i tu nemamo nikakvih 
problema, koristimo podatke države, odnosno nadležnog Ministarstva zaštite okoliša i 
Agencije za zaštitu okoliša.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? 
 Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 Ukoliko se nitko ne javlja dajem prijedlog Odluke na usvajanje. 



 17 

 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 

 
O D L U K U 

o davanju suglasnosti Regionalnom centru „Piškornica“  
za uzimanje beskamatnog zajma 

 
 Odluka se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.   
 

Točka 11. 
     
 PREDSJEDNIK:  Prijedlog Zaključka smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
komunalne djelatnosti i podržao prijedlog. Obrazloženje je dao gospodin Jozinović. Da li se 
predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele javiti? Otvaram 
raspravu. Dajem prijedlog Zaključka na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti Županu za sklapanje Ugovora  

o osnivanju prava grañenja 
 

 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 12. 
    
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor  za komunalne 
djelatnosti i podržao Izvješće.  
   Obrazloženje daje Boris Majerus v.d.ravnatelja ŽUC-a. 
 
 BORIS MAJERUS: Dat ću vam kratak pregled o ostvarenju godišnjeg plana grañenja 
i održavanja županijskih i lokalnih cesta i financijskog plana u 2012. godini. Prema Odluci o 
razvrstavanju cesta Županijska uprava za ceste u 2012. godini upravljala je s 869 km cesta, 
od toga je 365 km županijskih I 504 km lokalnih cesta. Moram posebno naglasiti da još 
uvijek imamo 117 km makadama što je oko 13,5 od ukupne mreže cesta. Tijekom 2012. 
godine obavili smo primopredaju cesta s Gradom Koprivnica. Grad Koprivnica je prema 
Zakonu o cestama, a nakon donošenja o preuzimanju županijskih i lokalnih cesta od strane 
velikih gradova ili gradova sjedišta županija, preuzela na održavanje 1. lipnja 2012. godine 
46,87 km cesta. Prilikom održavanja cesta u 2012. kao i prethodnih godina najviše pažnje je 
posvećeno redovnom održavanju cesta. Obavljeni su radovi na popravku oštećenih dijelova 
asfaltnih kolnika, popravku i ureñenju makadama, odvodnji oborinskih voda s cesta, ureñenju 
bankina, košnji trave i održavanju signalizacije. Uvijek su vrlo zahtjevni radovi zimskog 
održavanja cesta koji se obavljaju prema posebnom planu zimske službe. Radovi redovnog 
održavanja cesta izvedeni su u planiranim vrijednostima, prema planovima po 
nadcestarijama. Prihodi Županijske uprave za ceste zaostaju za stvarnim potrebama redovnog 
održavanja cesta, a samim time i za potrebama izvanrednog održavanja cesta. Na našim 
prometnicama potrebni su hitni zahvati na oko 50 km cesta. Od radova na izvanrednom 
održavanju kolnika možemo izdvojiti obnove kolnika koji su 2012. godini napravljeni u 
dužini od 2 km financijske vrijednosti nešto manje od milijun kuna. Dionice na kojima su 
izvedeni radovi nalaze se u naseljima Ferdinandovac, Šemovci, Molve i Hlebine. U 2012. 
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godini izvedeni su radovi na modernizaciji ceste u Općini Sokolovac prema naselju Mala 
Branjska u dužini 1765 metara i vrijednosti radova 620.000,00 kuna. Općina Sokolovac 
sudjelovala je u pripremnim radovima i iskopu jaraka te ureñenju bankina.  
 U 2012. godini Odlukom Vlade Republike Hrvatske odobren je iznos od 400 milijuna 
kuna Hrvatskim cestama za izvanredno održavanje županijskih i lokalnih cesta. Županijska 
uprava za ceste Križevci kandidirala je 32 dionice cesta vrijednosti 40 milijuna kuna. 
Raspored po županijama napravljen je u Hrvatskim cestama pa smo na taj način dobili 13,6 
milijuna za 21 dionicu cesta. Iako je naša procjena bila 18 milijuna kuna za tu 21 dionicu. 
Nakon provedenog postupka javne nabave za spomenute dionice postigli smo cijene od 17,3 
milijuna kuna. Radovi su zbog dugotrajne zime završeni u proljeće 2013. godine.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 IVAN KNOK: Bio sam predsjednik Upravnog vijeća ŽUC-a pa dozvolite da kažem 
jednu stvar koja je bitna vezano za ovo Izvješće. Mi smo prošle godine riješili one kredite 
4.800 .000,00 kuna. Tako da će odreñena sredstva za buduće razdoblje biti za modernizaciju 
tih cesta. Ono što je bilo izvanredno održavanje cesta u prošloj godini je ta 21 dionica oko 36 
km cesta, od toga je 10 km modernizacije, što je od tih 17,3 milijuna kuna realizirano, dio će 
se financijski pokriti ove godine. U svakom slučaju to je pomak u odnosu na prijašnje 
razdoblje, što je svakako u radu ŽUC-a bilo prihvatljivo. 
 
 PREDSJEDNIK: Zaključujem raspravu i dajem na usvajanje ovo Izvješće. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K  
o prihvaćanju Izvješća o ostvarenju Godišnjeg plana grañenja i održavanja županijskih i 

lokalnih cesta i Financijskog plana u 2012. godini 
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 13. 
  
 PREDSJEDNIK: Prijedlog Zaključka smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
zdravstvo i socijalnu skrb i podržao prijedlog. 
          Obrazloženje daje Marina Horvat Pavlic, pročelnica Stručne službe. 
 
 MARINA HORVAT PAVLIC: Ovu Odluku zaprimili smo od Upravnog vijeća 
Zavoda za javno zdravstvo. Potrebno je izvršiti usklañivanje djelatnosti te ustanove sa 
odredbama Zakona o zdravstvenoj zaštiti pa predlažem da podržite ovakav Zaključak. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o davanju suglasnosti na Odluku o usklañivanju i promjeni djelatnosti Zavoda  

za javno zdravstvo Koprivničko-križevačke županije 
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 Zaključak se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 14. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće  smo primili. Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i 
socijalnu skrb i nema primjedbi. 
 Obrazloženje daje gospoña Vesna Križan ravnateljica Doma. 
 
 VESNA KRIŽAN: Pozdravljam vas u ime korisnika i zaposlenika Doma. Izvještaj 
ste primili, ukoliko ćete imati detaljnijih pitanja možete pitati. Dom radi 22 godine, radi na 
zadovoljstvo naših korisnika i stanovnika Koprivničko-križevačke županije treće životne 
dobi. Skrbimo za 270 osoba. Približno pola je u bolničkom dijelu, 130 osoba i 140 osoba u 
stanarskom dijelu. Zaposlene su 74 osobe. Nadam se da radimo na zadovoljstvo svih. Rad 
Doma je prepoznat. Jedini smo u Hrvatskoj koji funkcioniramo po ISO standardima. Imali 
smo kontrolu koju smo uspješno prošli. Radimo kontinuirano na edukaciji zaposlenika i 
nastojimo svoje usluge činiti što kvalitetnijima. Najveća nam je zamjerka što ne možemo 
primiti onoliko osoba koliko bi htjeli. Lista korisnika broji 1700 osoba, za stanarski dio 
približno 1000 ljudi, za bolnički dio 700 osoba na listi čekanja. Nažalost, možemo primiti 
vrlo mali broj ljudi. Prošle godine smo primili 44 osobe, od toga osam u bolnički dio. Ono što 
preko stručne službe Županije dogovaramo je povećanje bolničkog dijela, što bi bilo u skladu 
sa zakonskim propisima i sigurno bi našim stanovnicima olakšalo život. To povećanje 
zahtjeva povećanje zaposlenika. Nadam se da ćete vi u novom sazivu imati prilike nama u 
nekom trenutku dodijeliti nešto više novaca, a to bi značilo povećanje zaposlenika i 
povećanje bolničkog dijela.  
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o radu Doma za starije i nemoćne osobe Koprivnica za 2012. 

godinu 
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 15. 
  
 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  zdravstvo i 
socijalnu skrb.     
 Obrazloženje daje zamjenik župana Ivan Pal. 
  S nama su ravnatelji zdravstvenih ustanova koji nam mogu dati dodatna 
pojašnjenja. Financijski pokazatelji su takvi kakvi jesu.  
   Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  Da li se predstavnici klubova vijećnika 
žele javiti?   
 
 VERICA RUPČIĆ: U ime zajedničkog kluba vijećnika HDZ-a, HSS-a, A-HSP-a i 
SU-a postavit ću pitanje, nadam se da ćemo dobiti i konkretan odgovor, a odnosi se na 
izvješće o radu Opće bolnice dr. T. Bardek u Koprivnici. Iz ovog izvješća koje je jako dobro i 
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kvalitetno napravljeno, brojke su takve kakve jesu. Na nama kao vijećnicima je da, uz sve 
ovo što smo proučavali, što smo pokušali proniknuti u sastav, prije svega troškova, odnosno 
brojki koje govore u prilog činjenici da je na kraju 2011. godine minus županijske bolnice 
iznosio, zaokružit ću, 50 milijuna kuna, a da je istovremeno na kraju 2012. dug povećan na 
57 milijuna kuna. U dijelu gdje su pobrojani iznos, vidi se je jedan dio iz prošlih perioda, 
budući da smo za ovom govornicom u proteklom mandatu, vijećnici koji su tada bili, sjećaju 
se, bilo je jako puno povika, odnosno rečeno je da je dug naslijeñen i da se prije nije dobro 
radilo u Bolnici. Iznosim stav našeg Zajedničkog kluba da je iz ovih brojki vidljivo da nisu 
baš sve dubioze vezane uz proteklo vodstvo bolnice, da je sada u vrlo kratkom periodu dug 
porastao za 7.000.000,00 kuna. Budući da znamo da je imenovano sanacijsko vijeće i 
sanacijski upravitelj. Nakon svega što smo mi pokušali poduzeti, odnosno skrenuti pažnju, 
neke stvari su se odigrale usprkos toga, a rezultati, odnosno pomak na bolje iz ovog Izvješća 
nije vidljiv. 
 Voljeli bi znati o čemu se radi, odnosno naglasili bi da su prijašnji ravnatelji u  
okvirima radili svoj posao najbolje i najkvalitetnije što se moglo. Molimo odgovor. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. 
 
 TOMISLAV BABIĆ: S obzirom da je novi ravnatelj preuzeo obnašanje dužnosti 
ravnatelja u ožujku 2012. manjak prihoda nad rashodima u 2012. je ostvaren u iznosu od 
6.659.917,00 kuna. U 2011. kad je bolnicom upravljala neka druga ravnateljica ostvaren je 
manjak u iznosu 8.915.330,00 kuna. Jasno je vidljivo da se nešto pozitivno dogodilo u 
bolnici.  
 Ukoliko se više nitko ne javlja, molim ravnatelja bolnice ako želi dati pojašnjenje.  
 
 PETAR STAPAR: Zahvaljujem se na mogućnosti da mogu odgovoriti na pitanje 
gospoñe Rupčić. Iz izvješća za 2012. godinu vidljivo je da dug 6.659.000,00 kuna. 
Napomenuo bi da sam na mjesto ravnatelja stupio u 3. mjesecu prošle godine i da je tada 
prihod bolnice iznosi od siječnja do veljače 11.010.000,00 kuna. Stupanjem na mjesto 
ravnatelja taj se prihod smanjio na 10.570,000,00 kuna, da bi sa krajem tekuće godine 
iznosilo 10.365.000,00 kuna. Trenutni prihod bolnice je 9.500.000,00 kuna koji će do kraja 
godine iznositi 8.300.000,00 kuna. Odgovarajući na vaše pitanje reći ću sljedeće da iako uz 
ove manje prihode uspjeli smo ostvariti manji dug. Napomenuo bi da je i 2012. godine bila 
sanacija bolnice gdje je bilo izvanrednih prihoda od 3.200.000,00 kuna. Kada bi sve to 
oduzeli, vidjeli bismo da je bolnica u 2012. godini puno bolje poslovala nego u 2011. godini, 
jer smo imali odreñene uštede što se tiče potrošnoga materijala bolnice. Imali smo uštede u 
glavnim troškovima bolnice, kao što su telefonija, potrošnja energije. Sa našim daljnjim 
naporima pokušat ćemo do kraja ove godine izdržati sa prihodom od 8.300.000,00 kuna. 
Kada slušamo da je bolnica nekada imala i 14.000.000,00 kuna, onda su ovi iznosi danas 
gotovo neshvatljivi. Meni kao ravnatelju ustanove koji sam zadužen za kvalitetu zdravstvene 
zaštite ostane na nivou kakva je i to ovdje javno izričem da će takva kvaliteta zdravstvene 
zaštite i ostati. Izradom prijedloga sanacijskog plana koji ćemo uputiti Vladi Republike 
Hrvatske, ovoga trenutka vam ne mogu o tome detaljnije govoriti, dok Vlada ne dobije ono 
što je od nas tražila i ne da svoju suglasnost na to izvješće, pokazuje da će se u poslovanju 
bolnice morati promijeniti odreñeni kurs u smislu racionalnijeg poslovanja, tako da ćemo 
smanjiti broj ležanja u bolnici u smislu pružanja kvalitetnije zdravstvene zaštite po svim 
indikatorima kvalitete liječenja. Time ćemo povećati obrtaj pacijenata u bolnici i povećat 
ćemo djelovanje u predjelu specijalističko konzilijarne zdravstvene zaštite kod toga mislim i 
na jednodnevne i dnevne bolnice. Upravo zato na neki način što je gospoña ravnateljica 
Doma za starije i nemoćne osobe iznijela da je potrebno stvoriti odreñene kapacitete za 
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kronične pacijente koji itekako opterećuju kapacitete naše bolnice. Naša bolnica je akutna 
bolnica, to znači da nismo socijalna ustanova, mi smo zdravstvena ustanova koja mora 
pružati akutnu zdravstvenu zaštitu. Stoga vama kao osnivačima svih zdravstvenih ustanova u 
ovoj Županiji je na razmišljanju upravo to, kako poboljšati ne samo bolničku zdravstvenu 
zaštitu, nego kako poboljšati primarnu i zdravstvenu zaštitu.  
 
 PREDSJEDNIK: Nadam se da će ova godina što se tiče financija biti uspješnija, a 
zdravstvena zaštita na istom nivou. Mislim da trenutno nismo svjedoci toga.  
 Dajem izvješće na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o radu i financijskim rezultatima 

 zdravstvenih ustanova za 2012. godinu 
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 16. 
 

 PREDSJEDNIK: Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za zdravstvo i 
 socijalnu skrb.   
  Obrazloženje daje Draženka Vadla, ravnateljica Zavoda za javno zdravstvo. 
  
 DRAŽENKA VADLA: Iz materijala vidimo da Centar za prevenciju djeluje u našoj 
Županiji kao jedan jedinstveni odjel u sklopu Zavoda za javno zdravstvo od 2001. godine. 
Broj korisnika tog Centra je svakim danom sve veći. S druge strane mogu reći da je Centar 
osnovan 2001. na inicijativu Vlade Republike Hrvatske, odnosno to je bio Nacionalni plan 
kada je problematika koja je poentirana u to vrijeme prvenstveno bila problematika vezana uz 
droge. Ono što je danas ne samo kod nas nego i šire u Republici Hrvatskoj to je problematika 
drugih ovisnosti prije svega alkohola, pušenja, a sve više se spominje i kocka. Ono što je naš 
Zavod za javno zdravstvo u sklopu tog centra razvijao svih ovih godina, svakako je pratio sve 
one korisnike koji su konzumirali ili eksperimentirali, znači pružili smo jednu mogućnost 
cijeloj zajednici, da ukoliko imamo pacijente te naravi da imaju jednu izvanbolničku skrb, da 
se praktički prevenira nekakav krajnji ishod koji završava bolničkim liječenjem. Nastojali 
smo razvijati, zbog prioriteta i potreba  našoj Županiji, savjetovalište za maloljetne osobe ili 
punoljetne starije osobe koje imaju problema sa prekomjernim pijenjem alkohola.  
  Kada bi gledali u nekakvom rasponu u cijeloj našoj državi možemo reći da smo mi 
Županija koja ima nižu zastupljenost ovisnika o drogama, mada su prisutne sve vrste droga i 
u našoj Županiji. 
 Što se tiče populacije koja dolazi, mogli ste zamijetiti da se radi o mladoj populaciji 
dobi od 20 do 35 godina. Prije svega tu se radi o muškarcima nekakve prosječne dobi za 
muškarce 31, za žene 29 godina. Ono što je važno reći da je s eksperimentiranjem droga, 
alkohola i pušenja naši korisnici koji se jave u Centar uz nekakve anamneze ili u razgovoru 
saznajemo da oni počinju puno ranije, u nekakvoj tinerñejskoj dobi.  
 Iz Izvješća je vidljivo da najviše naših korisnika je upućeno od suda, nešto manje iz 
socijalne službe. Isto tako vidjeli ste da je nekih 20% koji u Centar dolaze osobno. 
 U ovom Izvještaju posebno je prikazan alkoholizam, gdje su osim ovih osoba koje su 
dolazile u Centar prikazane su odreñene tablice iz kojih se vidi i broj hospitalizacije, prije 
svega na psihijatrijskom odjelu.  
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 Zavod za javno zdravstvo u sklopu Centra radi i mnoge druge aktivnosti i na razini 
primarne prevencije u smislu zdravstvene edukacije od 6. razreda osnovnih škola, a isto tako 
problematika koja je prepoznata u srednjim školama radimo na edukaciji da li pedagoga ili 
voditelja preventivnih programa kako bi svi zajedničkim snagama problematiku ovisnosti i u 
srednjim školama dotaknuli i intenzivnije se uhvatili u koštac svi zajedno. Ukoliko imate 
kakvih konkretnih pitanja izvolite pitati. 
  
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
  
 MLADEN ŠVACO: Iz ovog Izvještaja vidljivo je da čak 13.000,00 kuna mjesečno 
iznose troškovi po jednom zaposlenom u Zavodu. Imamo samo 30% ljudi s visokom 
stručnom spremom. Imamo 600.000,00 kuna viška godišnjeg prihoda, a istovremeno nam 
obrtnici, trgovci, ugostitelji plaćaju duplo veću cijenu pregleda i zdravstvenih iskaznica nego 
npr. u Varaždinu. Zanima me da li postoji jedinstveni cjenik zavoda za javno zdravstvo u 
Hrvatskoj, tko ga formira, da li ga formirate svaki zasebno. Zašto sanitarna knjižica košta u 
Koprivnici 300,00 kuna, a u Ludbregu 119,00 kuna? 
 Zanima me koliko je prosječna plaća u Zavodu, s obzirom da je 20 zaposlenih s 
visokom stručnom spremom, 17 ima višu, a ostali imaju srednju ili nižu.  
 
 PREDSJEDNIK: Molim ravnateljicu da dade odgovor na postavljeno pitanje. 
 
 DRAŽENKA VADLA: Iz Udruženja obrtnika netko nam je takoñer postavio pitanje 
pa smo pismeno odgovorili. Zavod za javno zdravstvo financira se iz dva izvora. Jedan je iz 
vlastitih prihoda koji iznosi otprilike 54% naših prihoda na godišnjoj razini koji se kreću oko 
14.000.000,00 kuna, a drugi je iz HZZO-a, ugovaranjem primarne zdravstvene zaštite u koji 
spada školska medicina, javno zdravstvo, epidemiologija i mentalno zdravlje  i sekundarna 
zdravstvena zaštita i jedan dio manje iz Ministarstva zdravlja i još nešto su bila odreñena 
sredstva vezano za odreñene, specifične programe.  
 Cjenik zavoda za javno zdravstvo formira svaka ustanova zasebno. Meni je žao što 
nemamo jedinstveni cjenik, da nije to donijela bilo koja komora, (liječnička) koja bi 
definirala javne zdravstvene mjere koje su definirane u planu i programu, a koje bi ujedno 
osigurala i odreñene cijene. Cjenik Zavoda za javno zdravstvo kao i cjenici svih drugih 
zavoda za javno zdravstvo se formiraju u samoj ustanovi.  
 Naš cjenik je formiran 1. 1. 2010. godine i od tada se nije mijenjao, njega donosi na 
sjednici Upravno vijeće. Ono što se s godinama dogaña to je da Zavod za javno zdravstvo 
mijenja svoje usluge, odnosno širi dijapazon svojih usluga pa se taj cjenik dopunjuje tako da 
s današnjim danom imamo 150 različitih vrsta usluga koje pružamo našoj zajednici. Što se 
tiče cijena formiraju se na račun nekakvih kalkulacija koje se rade na osnovu nekakvih 
imputa u smislu ljudskih resursa, ali i materijalnih troškova koji se, nažalost, stalno 
povećavaju, a mi to amortiziramo na način da nam se cijena rada smanjuje i tako to sve 
kompenzira, te je praktički  to ostalo na jednoj razini već tri godine.  
 Što se tiče sanitarnih knjižica, mada je to praktički zdravstveni pregled osoba pod 
zdravstvenim nadzorom sukladno planu i programu koji je definiran odreñenim pravilnicima. 
On je formiran na način kako sam rekla i usvojen na Upravnom vijeću. Razlike u Republici 
Hrvatskoj, nažalost, postoje i one su velike. Mi smo svojevremeno imali na sastanku 
ravnatelja upravo raspravu o tome kako bi ujednačili naše cijene. Ono što mogu reći da su 
cijene našeg Zavoda za javno zdravstvo u sredini, nisu ni najmanje, nisu ni najveće.  
 U to vrijeme kada smo formirali cijene konzultirali smo se s našim kolegama i tada 
smo takve cijene postavili. Na današnji dan kada smo se opet, imam podatke iz 10 
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županijskih zavoda, vidjeli smo da su razlike negdje veće, negdje manje, ali razlog tome je 
bio da je možda negdje upravno vijeće ili ravnatelji tih ustanova, nisu pokrenuli povećanje 
cijena, a drugdje nisu pokrenuli smanjenje cijena. Ono što je prijedlog je da se mi na neki 
način ujednačimo, ali ne u lipu, nego s odreñenim odstupanjima 10 do 15%.  
 Što se tiče plaća, plaće su definirane kolektivnim ugovorom i mi tu definitivno ne 
možemo ništa. Kada se plaće povećavaju, bez obzira da li imamo sredstva ili nemamo, 
moramo poštivati kolektivni ugovor. Od najnovije informacije od 5. 7. potpisan je novi 
kolektivni ugovor za zdravstvo, gdje plaće idu dolje. Mi sami ne definiramo niti jedan 
koeficijent, niti jedan dodatak, nego je sve definirano kolektivnim ugovorom kojega moramo 
poštivati. 
   
 PREDSJEDNIK: Dajem Izvješće na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća Centra za prevenciju i izvanbolničko  

liječenje za 2012. godinu   
 

 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 17. 
  

 PREDSJEDNIK. Izvješće smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za  zdravstvo i 
 socijalnu skrb i nema primjedbi.  
 Po potrebi obrazloženje može dati Valentina Čadavec, predsjednica Kluba Mariška 
ili Đurñica Kopseak, ravnateljica Gradskog društva Crvenog križa Križevci.   
   Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti?  Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o provedbi izvaninstitucionalne skrbi 

o starijim osobama u 2012. godini 
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 18. 
 

 PREDSJEDNIK. Izvješće smo primili. Raspravu  je proveo Odbor za zdravstvo i  
socijalnu skrb.  
 Obrazloženje može dati dr. Elizabeta Horvatić, predsjednica Povjerenstva za 
mrtvozorstvo.     
 
 ELIZABETA HORVATIĆ: Vezano za Izvješće o obavljenim obdukcijama i radu 
mrtvozorničke službe, naglasila bi i podsjetila vas, da je prema Eurostatu Europske unije, 
statističko mortalitetnim podacima, prije svega prema podacima Svjetske zdravstvene 
organizacije, u aspektima patologije, paradoksalno će zvučati, uspješnost jedne bolnice je 
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onoliko značajna i velika koliko je uspješna patologija, prije svega obdukcijska. Prema tim 
podacima, ukoliko bolnica ima 25% obduciranih od broja umrlih smatra se uspješnom 
bolnicom. Jedinica samostalne djelatnosti za patologiju naše bolnice, u kojoj godišnje umre 
600-700 osoba u bolnici, ne govorim izvanbolničkim obdukcijama, obducira se oko 30%. U 
privitku ovog Izvješća su i godišnja izvješća o broju umrlih i po odjelima. Podsjetila bih, da 
je obdukcija nužna i potrebna. Potreba za obdukcijom je različita s aspekta kaznenog zakona, 
odnosno Zakona o zdravstvenoj zaštiti i rekla bih da je bolje provesti obdukciju kod bilo 
kakvih sumnji, odustajanje od obdukcije je nenadoknadiv propust s pravnim posljedicama. Po 
novom ZKP-u, otkako su istražni suci zamijenjeni državnim odvjetništvom otišlo je sve u 
drugačijem smjeru i mi nekakve dileme i pitanja rješavamo u hodu. Problem mrtvozorenja je 
u sljedećem, u 50% slučajeva nepodudaranje nalaza mrtvozornika i onog dobivenog 
obdukcijom se provodi, nije zakonski kapric da mrtvozornici moraju biti liječnici, već taj isti 
posao rade i tehničari, uz sve poštovanje toj struci, meñutim, mrtvozornik u svojstvu 
zdravstvenog tehničara, odnosno tehničar u svojstvu mrtvozorstva u dobroj namjeri i bez 
iskustva može prijeći granice objektivnog zaključivanja o načinu i uzroku smrti. Te 
probleme, ne znam da li će se moći rješavati, jer su i oni financijskog aspekta. Budući 
liječnici odbijaju taj posao, imaju svoje razloge, mi smo riješili problem mrtvozorstva 
izborom, odnosno prijedlogom, a pozitivno odluku dalo je Ministarstvo zdravlja pa imamo 
dva tehničara koji doista savjesno obavljaju svoj posao.   
 Nadam se da će se ti problemi vezano za rad Povjerenstva rješavati u hodu i da će 
Županija imati razumijevanja za iste. 
 
 PREDSJEDNIK: Da li se predstavnici odbora žele javiti? Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem Izvješće na 
glasovanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća za 2012.godinu o obavljenim obdukcijama  

i radu mrtvozorničke službe 
 
 Zaključak i Izvješće prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio 
 

Točka 19. 
   
 PREDSJEDNIK. Izvještaj smo primili.  Raspravu  je proveo Odbor za zdravstvo i 
socijalnu skrb. 
 Ukoliko ima potrebe obrazloženje može dati zamjenik župana gospodin Ivana Pala.  
 Da li se predstavnici odbora žele javiti?  Da li se predstavnici klubova vijećnika 
žele javiti? Otvaram raspravu.  
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvještaja o radu koncesionara primarne zdravstvene zaštite u razdoblju od 1. 

studenoga 2011. do 31. listopada 2012. godine 
 
 Zaključak i Izvještaj prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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Točka 20. 
 

 PREDSJEDNIK. Informaciju smo primili.  Raspravu je proveo Odbor za 
poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam. Odgovori na pitanja koja su postavljena na sjednici 
Odbora podijeljeni su vam na klupe prije sjednice.                     
 Ako je potrebno obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota. 
  Da li se predstavnici Odbora žele javiti?  Da li se predstavnici klubova 
vijećnika žele javiti? Otvaram raspravu. 
 
 Županijska skupština, bez rasprave, jednoglasno donosi 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Informacije o održanim manifestacijama na području 

 Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini 
 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 21. 
  
 PREDSJEDNIK. Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za  
poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam.  
 Obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota. 
 Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. Dajem točku na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju  Informacije o stanju u povrtlarskoj proizvodnji 
na području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini 

 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 22. 
 
 PREDSJEDNIK: Informaciju smo primili. Raspravu je proveo Odbor za 
poljoprivredu, ruralni razvoj i turizam. 
 Obrazloženje može dati zamjenik župana Darko Sobota.   
  Da li se predstavnici Odbora žele javiti? Da li se predstavnici klubova vijećnika žele 
javiti? Otvaram raspravu. Ako se nitko ne javlja dajem Informaciju na usvajanje. 
 
 Županijska skupština jednoglasno donosi 
  

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Informacije o realizaciji Tekućeg projekta T-100010 poticanja novih 

višegodišnjih nasada voćnjaka i jagoda u 2012. godini i Informacije o stanju u voćarstvu na 
području Koprivničko-križevačke županije u 2012. godini 

 
 Zaključak i Informacija prilažu se zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
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Točka 23. 

    
 PREDSJEDNIK:  Analizu smo primili?  
 Molim zamjenika župana Ivana Pala da nam dade obrazloženje. 
 Obrazloženje može dati i Stjepan Behin, viši stručni suradnik za obranu i zaštitu. 
   
 TOMISLAV BABIĆ:  Budući se u ove dvije točke radi o istoj materiji predlažem da 
raspravu provedemo po obje točke. 
 
 PREDSJEDNIK: Mislim da možemo prijedlog prihvatiti. Da li se predstavnici 
klubova vijećnika žele javiti?    
 
 VJEKOSLAV MUŽINIĆ: Gledajući ovaj materijal malo sam konzultirao 
zakonske osnove, Zakon o zaštiti i spašavanju, Metodologiju za izradu uputa itd., jer je dosta 
premrežena problematika. Sama Analiza stanja sustava zaštite i  spašavanja za 2012. i 
Smjernice za 2013. godinu, više, manje su slične prethodnima. Ishodište ima u temelju, u 
prosudbi koju smo usvojili 2010. godine. Sama važnost problema proizlazi iz napomene koja 
je dana u početku, a definirana je i Zakonom da se rasprava o ovoj problematici vodi jednom 
godišnje na Županijskoj skupštini. Počet ću s jednim citatom „Na početku treba istači kako su 
svi čimbenici sustava zaštite i spašavanja učinili nove, pozitivne pomake i dodatne napore u 
organizaciji, provedbi zadaća s područja zaštite i spašavanja“. Pokušao sam naći neki objekt, 
ali bilo je malo teže. Dosta nedefinirano rečeno, u biti nije rečeno ništa. Ako pratimo dalje 
tekst u samoj Analizi onda se raspravlja i metodološki se ide redom pa se govori da su 
dokumenti s ovog područja razrañeni za područja tri grada i gotovo sve općine  i tu se dalje 
staje.  
 Da spojim s drugim citatom koji slijedi pa ćete vidjeti odreñene nelogičnosti. „Neki 
dogañaji iz 2012. kao i analize ukazuju da je stanje unutrašnje operativnih planova zaštite i 
spašavanja nezadovoljavajuće“. Ne mogu si protumačiti ono prvo ako je i dalje konstatacija 
da slijedi ovo drugo. Možemo konstatirati da dio pravnih osoba nije izradio operativne 
planove, unutrašnje planove ZIS-a, čisto da vidimo o čemu se tu radi. U Zakonu o obrani u 
članku 58. izrekom se govori da pravna osoba koja ne izradi plan zaštite i spašavanja treba 
biti kažnjena od 10.000,00 do 30.000,00 kuna, odnosno za fizičku osobu u pravnoj osobi 
5.000,00 do 8.000,00 kuna. Tu se povlači pitanje, nije to samo pitanje ove kazne, nego koja je 
posljedica to ćete vidjeti kad ću reći nešto vezano uz vanjske planove. 
 Podsjetio bih da smo na sjednici 5. srpnja 2012. donijeli Zaključak o donošenju Plana 
zaštite i spašavanja. Podsjetio bi i na Smjernice u poglavlju o postrojbama civilne zaštite, 
misleći prvenstveno na timove, imamo konstataciju u kojoj su više manje sve kondicionale. 
One su skoro iste kao i one za prethodnu godinu, u smislu trebalo bi popuniti, trebamo bi 
smotrirati, trebalo bi educirati, trebalo bi u Proračunu osigurati sredstva. To vam je u 
poglavlju kod Smjernica - edukacija, opremanje i vježbe. Vraćam se na onu stavku iz Zakona 
gdje se govori da se raspravlja o tome kad se donosi Proračun baš zbog toga da bi se 
eventualna sredstva mogla usmjeriti, predvidjeti za ovo pa ne bismo imali ovakve stvari. 
 U Analizi kad gledamo onda se izrekom govori i stavlja se upitnost, kvaliteta 
specijalnih postrojbi. Govori se o nepopunjenosti, o tome da nije provedena smotra, da nije 
zadužena oprema. U Smjernicama u poglavlju Zapovjedništvo civilne zaštite, postrojbe 
civilne zaštite, doživljavamo jednu smiješnu situaciju, jer najprije se govori o tih 149 
pripadnika specijalnih postrojba i onda se poziva na točku 2. tabelu  gdje ih je 194. To bi se 
trebalo pripaziti.  
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 Zaključno, ono što sam rekao na početku, kad sam gledao Smjernice iz prošle godine, 
gotovo su identične ocjene i u Analizi i u Smjernicama, nedostaje odgovor o tome tko je 
odgovoran za propuste i što je učinjeno vezano uz te propuste. Vezano uz donošenje vanjskog 
plana postoji jedan dokument, a to je Odluka ravnatelja Državne uprave za zaštitu i 
spašavanje, koja govori o izradi i o potrebi izrade tog plana za naše područje, precizira se 
područje Virja, gdje je plinovod itd. U njima se govori da su kao takvi donijeti, odnosno da 
trebaju biti donijeti da bi se spriječili ugrozi viših razina.  
 Takva jedna odluka donijeta je 24. 10. 2012. i dalje sukladno članku 29. 29a., 29b., i 
42. Zakona o zaštiti i spašavanju je precizirano tko je odgovoran za to, izrekom je rečeno da 
župan izrañuje vanjski plan, to se misli na službe koje su odreñene koje pokrivaju to 
područje, temeljem metodologije za izradu procjene ugroženosti, odredba uputa za izradu i 
sadržaj vanjskih planova. Župan je, prema tome, dužan izraditi vanjski plan u roku od šest 
mjeseci, a mi u našem dokumentu imamo stvar gdje se konstatira, to je prošla godina, da će 
se taj plan napraviti tijekom 2013. To je već prekoračenje zakonskih uvjeta.  
 Podsjetio bih da u Smjernicama za 2013. uopće nema toga, a to je težišni problem koji 
uvjetuje izradu takvog vanjskog plana. On je morao biti tu spomenut jer je to najvažnija 
karika u svemu tome. Istovremeno, podsjetio bi da Institut za sigurnost u svojem Pravilniku 
od 28. ožujka 2008. i dopunama od 20. rujna 2012., a usklañeno s člankom 34. zakona 
izrijekom utvrñuje obvezu gdje se konstatira da donošenje, odnosno nedonošenje vanjskog 
plana može kod ugroza stvoriti jedan domino efekat, onda on obvezuje da se taj vanjski plan 
veže na unutrašnje planove, time se stvara kohezija i jedna baza za realizaciju i odreñenu 
sigurnost.  
 U ime našeg Kluba predložio bih da se u ovoj formi ne bi moglo podržati ovakve 
dokumente, da se oni dopune, da se pokušaju konkretizirati i uskladiti, jer mislim da je puno 
bolje nego da o tome raspravljamo, jer to nije ono kako bi trebalo biti. 
 
 PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Molim predlagatelja da se izjasni o prijedlogu. 
 
 IVAN PAL: Vi ste se odlično pripremili u smislu čitanja paragrafa, zakonskih obveza, 
jedino niste pogledali što je život i što nam se u životu dogaña. Ne znam da li ste registrirali 
situaciju da je prije nekoliko dana u našoj Županiji bio čelnik Državne uprave za zaštitu i 
spašavanje i da nitko do nas u Županiji, stožera, nije bio informiran o tome. Nisam siguran da 
čelnik zna da postoji ova Županija. Ono što moram reći, dobar dio toga što vi prigovarate je 
rezultat sustavnog nereda u ovoj Državi. Od prošle godine kad ste zadnji puta, reći ću, 
opravdano kritizirali neke stvari, u državnom sustavu se nije promijenilo ništa.Vi kao osoba 
koja je dugo radila u tom sustavu znate da se hijerarhijski podnosi ključna stvar, da jedna 
ulica, ili jedan mjesni odbor, ili jedna općina, ili jedna županija samostalno teško da mogu 
nešto napraviti ukoliko nije hijerarhija postavljena kako treba. Uvažavam neke vaše 
primjedbe, nikako ne bi mogao prihvatiti da treba nešto dopuniti. Dozvoljavam da ima nekih 
tehničkih pogrešaka. Hoću vas podsjetiti na to da u zadnjih godinu dana u svakoj situaciji 
koja je bila urgentna u ovoj Županiji sve je bilo odrañeno kako treba, od željezničke nesreće 
u kojoj srećom nije bilo teških posljedica, do poplava, da su nam urgentne službe i sve ono 
što nam treba uvijek su bili spremni odraditi potrebne radnje. 
 Dozvoljavam da ustroj, slažem se s vama nije do kraja ureñen kako bi trebao biti. 
Uvjeravam vas da to nije pitanje ove Županije. Molim vas da prihvatite ove materijale. 
 
 PREDSJEDNIK: Dajem na usvajanje Analizu. 
 
 Županijska skupština većinom glasova (26 „za“ i 10 „protiv“) prihvaća 
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A N A L I Z U 
sustava zaštite i spašavanja na području Koprivničko-križevačke  

županije u 2012. godini 
 
 Analiza se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

Točka 24. 
 

 PREDSJEDNIK: Smjernice smo primili. Raspravu smo proveli pod prethodnom 
točkom. Dajem prijedlog Smjernica na glasovanje. 
 
 Županijska skupština većinom glasova (26 „za“, 10 „protiv“) donosi 
 

S M J E R N I C E 
sustava zaštite i spašavanja na području Koprivničko-križevačke  

županije za 2013. godinu 
 

 Smjernice se prilažu zapisniku i čine njegov sastavni dio. 
 

Točka 25. 
 

    PREDSJEDNIK: Molim župana da nam dade informacije vezane za imenovanje 
predsjednika/predsjednica i članova/članica upravnih vijeća ustanova kojima je osnivač 
Koprivničko-križevačka županija. 
 
 DARKO KOREN: Na prošloj sjednici smo započeli proces imenovanja upravnih 
vijeća zdravstvenih i ostalih županijskih ustanova nad kojima imamo nadležnost, na način da 
smo temeljem zakonske osnove imenovali Upravno vijeće Županijske uprave za ceste i Javne 
ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima prirode. Tada sam najavio da ću do sljedeće 
sjednice Skupštine, a što mi takoñer Zakon daje ovlast imenovati upravna vijeća ostalih 
ustanova, te nalaže da o tome informiram predstavničko tijelo što sada i činim. 
 Temeljem toga, zajedno sa svojim suradnicima, odlučili smo da u svakom od tih 
upravnih vijeća kao što sam najavio, istina prije sam to najavio samo za zdravstvene 
ustanove, a sad sam to proširio na sve ustanove da damo oporbi, odnosno Klubu SDP, HNS, 
HSU, HSLS po jedno mjesto u svakom upravnom vijeću. Iskoordinirali smo to s 
predsjednikom Kluba. 
 Pročitat ću vam sastave upravnih vijeća nad kojima osnivačka prava ima naša 
Županija. Trenutno bolnica nije u tom sastavu temeljem odricanja osnivačkih prava nakon 
procesa sanacije. U upravnim vijećima moraju biti imenovane osobe s visokom stručnom 
spremom. 
 Upravno vijeće Doma zdravlja Koprivničko-križevačke županije: 

1. dr. Mato Devčić, za predsjednika, 
2. Branko Mesarov,  
3. Jasenka Vuljak Vulić. 
 
U pravilu smo nastojali, pokušao sam pomiriti i prostornu zastupljenost. Možda nismo u 

cijelosti to uspjeli, ali u većem broju upravnih vijeća smo i teritorijalno pokrili, budući je naša 
Županija sastavljena od tri mini područja. 

 
Upravno vijeće Zavoda za javno zdravstvo: 
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1. Danimir Kolman, 
2. Vesna Belak Došenović 
3. Ivica Švagelj. 
 
Upravno vijeće Ljekarne Križevci: 
1. Ana Mušlek, 
2. Đuro Škvorc, 
3. Marija Vukobratović. 
 
Upravno vijeće Ljekarni Koprivnica: 
1. Karolina Vidović, 
2. Emina Kovačević, 
3. Sandra Sinjeri. 
 
Upravno vijeće Zavoda za hitnu medicinu: 
1. Marina Horvat Pavlic, 
2. Vlado Rep, 
3. Petar Stapar. 
 

 U svih pet zdravstvenih ustanova iz reda oporbe ostavili smo ljude koji su bili do sada 
predsjednici. 
 Ostala upravna vijeća, PORA Razvojna agencija ima četiri člana: 

1. Miljenko Flajs, 
2. Nada Cestar, 
3. Bernarda Majnović 
4. Tihomir Sokolić. 
 
Upravno vijeće Zavoda za prostorno ureñenje: 
1. Nenad Martinaga, 
2. Ivan Mićurin, 
3. Mirko Čusek, 
4. Dragutin Orban. 
 

 Upravno vijeće Doma za starije i nemoćne ima tri člana i imenovanje je na tri godine, 
jer je razlika u tome da se imenuje do kraja mandata. 

1. Krunoslav Vitelj, 
2. Ljiljana Stojisavljević Križan 
3. Ivan Kostanjevec. 
 

 PREDSJEDNIK: Pod ovom točkom nije predviñena rasprava. Sva ova imenovanja bit 
će objavljena u „Službenom glasniku Koprivničko-križevačke županije“.  

 
Točka 26. 

 
  PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu pod točkom „Pitanja i prijedlozi vijećnika“. 
 
 DARKO KOREN: Dužan sam vas informirati o učinjenom, temeljem naših 
zaključaka s prošle sjednice. Dogovorili smo se o sazivanju tematske sjednice Skupštine na 
temu stanje poslovanja i razvoja grupe Podravka, te da uputim pismo predsjedniku Uprave, 
pismo koje se može formulirati kao nekakva zamolba i prijedlog.  Uputio sam prijedlog 
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pismo predsjedniku Uprave Podravke. Nakon toga smo se čuli telefonom. Predsjednik 
Uprave je u svojem usmenom obrazloženju odgovorio da trenutno nije sklon udovoljiti 
takvom prijedlogu da doñe na Županijsku skupštinu da nam prezentira poslovanja i stanje, ali 
da nas kao Skupštinu poziva u posjet Podravci gdje bi ona na zatvorenom radnom sastanku 
napravili prezentaciju poslovanja i svega onoga što mi želimo. Rekao sam da o tome moram 
izvijestiti vijećnike Županijske skupštine, ali da molim da do danas dobijem i pisani odgovor 
s njegove strane. Taj pisani odgovor do danas nije došao. Prenosim vam ono što znam 
temeljem usmene korespondencije. Evidentno je da nismo dobili odgovor onakav kakav smo 
tražili, da imamo javnu sjednicu Županijske skupštine. Ponuda je da odemo kao Skupština u 
Podravku. Osobno, nisam nesklon niti jednoj takvoj varijanti da odemo u Podravku, ako 
mislite da ima kakve svrhe, ali to nije ono što smo mi tražili. Prepuštam vama odluku o tome. 
Istovremeno vas želim informirati da sam Gospodarskoj komori Koprivničko-križevačke 
županije uputio pismo, inicijativu da se sazove Gospodarsko vijeće da se na njemu napravi 
rasprava o toj temi. 
 
 PREDSJEDNIK: Znači, pisanog odgovora nemamo tako da mi kao vijećnici 
Županijske skupštine danas ne možemo niti raspravljati, niti nešto odlučivati, zato to nije 
stavljeno kao zasebna točka za ovu sjednicu. Ovo je samo informacija o obavljenom 
telefonskom razgovoru. 
 Ima te li vi kakvih pitanja ili prijedloga? 
 Ako nema, završavam današnju sjednicu, želim svima ugodne praznike. 
 
 Sjednica završena u 18,45 sati. 
 
 
 
    ZAPISNIK SASTAVILA:         PREDSJEDNIK: 
Vesna Pribeg Peričić, dipl.iur.             Damir Felak, dipl.ing. 

 
 
  
    
 
 
  

  
 
 

 
 

 
 
 
  

    
 
 


